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Welcome to Saida Carpets, a leading name in the machine-made carpet 
industry, proudly serving clients since ١٩٩٤. Based in Amman, Jordan, our 
company stands as a beacon of quality, innovation, and craftsmanship in the 
carpet manufacturing sector. With a state-of-the-art facility spanning ٣٥,٠٠٠ 
square meters, we are equipped with six advanced Van De Wiele machines, 
enabling us to produce a wide variety of carpet designs in vibrant colors, 
meeting the diverse needs of our customers.

At Saida Carpets, we are committed to excellence, using only the highest 
quality threads to ensure the durability, elegance, and long-lasting beauty of 
our products. Over the years, we have built a reputation for delivering 
exceptional carpets that enhance the aesthetic value of homes, offices, and 
commercial spaces. Whether you are looking for contemporary patterns or 
timeless designs, Saida Carpets provides a vast selection that combines style 
with functionality.

 بكم في شركة صيدا للسجاد، الاسم الرائد في صناعة السجاد الآلي، والتي 
ً
مرحبا

تفتخر بتقديم خدماتها للعملاء منذ عام ١٩٩٤. تقع شركتنا في عمان، الأردن، وتعد 

من أبرز الشركات المتخصصة في تصنيع السجاد، حيث نتميز بالجودة والابتكار 

والحرفية في هذا المجال. تمتلك الشركة منشأة حديثة بمساحة ٣٥,٠٠٠ متر مربع، 

مجهزة بستة آلات Van De Wiele المتطورة، مما يمكننا من إنتاج مجموعة متنوعة 

من التصاميم السجاد بألوان زاهية تلبي احتياجات عملائنا المتنوعة.

في شركة صيدا للسجاد، نلتزم بالتميز، حيث نستخدم فقط خيوط عالية الجودة لضمان 

متانة وجمال وسجاد طويل الأمد. على مر السنين، بنينا سمعة قوية بتقديم سجاد 

استثنائي يعزز القيمة الجمالية للمنازل والمكاتب والمساحات التجارية. سواء كنت 

تبحث عن تصاميم عصرية أو تصاميم خالدة، فإن شركة صيدا للسجاد تقدم لك 

مجموعة واسعة تجمع بين الأناقة والوظيفية.
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